

# 5 Days Beautiful Bali



代理各大航空公司特價機票，歡迎查詢

## 5天巴厘島精品遊

指定自費專案 (成人與小童同價)  
包含金塔馬尼火山+玻璃底船+海龜島+海神廟+聖猴森林公園

團號 Code	成人 Adult	小童 (不佔床) Child (no Bed)	小童 (佔床) Child (w/bed)	單人房 Single Supp.	指定自費專案 Designated Tour	導遊服務費 Gratuity
BLD5L	299	269	299	230	200	50 (大小同價)
2019年1月11日起 2人成行、天天出發 Daily Departure		上列費用均以美元每位計算。小童費用適用於2至11歲小孩，不佔床小童須與兩成人同房。不佔床小童不含早餐。 The above tour fares are based on US Dollar. Child fares apply to children 2 - 12 years old. Child without extra bed has to share room with 2 adults. Child without extra bed does not include breakfast. 1月1日至10日，1月25日至2月15日，12月20日至31日不開團 Black-out dates: 1/1-1/10, 1/25-2/15, 12/20-12/31/2019; 7月至8月旺季附加費+\$60/人, July - August High Season surcharge \$60/pax				

### 1 巴厘島 Bali

乘搭客機飛往巴厘首府登巴沙。抵達後專業接機人員迎接貴賓前往酒店休息。(全天免費接機)

酒店/hotel: Kuta Paradiso 或同級

Take the plane to Bali's capital, Denpasar. Upon arrival, the professional airport pick-up staff will greet guests to the hotel for rest.

### 2 金塔馬尼火山-烏布-聖泉廟 Kintamani Volcano - Ubud - Tampak Siring

早餐後，前往金塔馬尼(指定自費)，沿路上可以一路都能看到風景宜人的[水稻梯田]。然後遊覽[金塔馬尼火山]是巴厘島上一個著名的景點，位於巴厘島中部偏北的山區，以其雄壯，瑰麗的高山景觀著稱，壯觀的金塔馬尼火山的景色每年都吸引著絡繹不絕的來自世界各國的遊客。Pura Tirta Empul (聖泉廟)位於Ubud北邊的Tampak Siring，寺廟環繞一處聖泉而建故名，一千多年來，巴厘島人認為此廟以及此地兩處可供沐浴的地方可供求取健康和財富。烏布被稱為是峇裡島的靈魂，烏布是整個巴厘島的藝術和文化中心，在這裡你可以看到傳統的木雕、繪畫、舞蹈等藝術，烏布並不靠海，周圍環境以稻田為主，非常有名的電影《美食祈禱戀愛》中巴厘島部分就是在烏布取的景。(早/午/晚餐)

酒店: Kuta Paradiso 或同級

After breakfast, head to Kintamani and you will be able to see the scenic [rice terraces] along the way. Then visit [Kintamani Volcano] is a famous attraction on Bali Island. Pura Tirta Empul is located in Tampak Siring, north of Ubud. The temple is believed to be able to bring the health and wealth. Ubud is known as the soul of Bali. Ubud is the art and cultural center of Bali. Here you can see traditional art of stone carving, painting, dance, etc. (B/L/D)

### 3 百度庫-海神廟 Bedugul - Tanah Lot Tour

百度庫位於巴厘島的中部山區，因地勢較高，區內又有三座火山湖形成的自然水庫。海神廟以其其壯麗的日落美景而被世界各地

的遊客所知，是巴厘島有名的景點之一。塔曼阿雲寺，也叫母神廟，還有一個別稱叫美麗花園，它巴厘島最著名的寺廟之一。聖猴森林公園(指定自費)-巴厘島烏布全部景點觀光中排第1名，是一個自然保護區，林中生活著巴厘島特有巴厘獼猴，被視為聖猴。咖啡夢工廠能參觀咖啡製作過程品嚐香醇咖啡讓您在異國的風情中更添加濃濃的異國香情。途中參觀燕窩工廠。(早/午/晚餐)

酒店: Kuta Paradiso 或同級

Bedugul is located in the central mountainous area of Bali. Due to its high terrain, there are three natural reservoirs formed by volcanic lakes. Tanah Temple is known to tourists from all over the world for its magnificent sunsets. It is one of the famous spots in Bali. Pura Taman Aynn, also known as the Mother Temple, is also known as the Beautiful Garden, one of Bali's most famous temples. Monkey Forest - No. 1 in all sightseeing spots in Ubud, Bali, is a nature reserve. The forest is home to the unique Balinese macaques of Bali and is considered a sacred monkey. Proceed to the coffee Factory, where you can take the coffee making process to taste the fragrant coffee. Visiting the bird's nest factory before returning. (B/L/D)

### 4 Bradja 山地紀念碑-南灣水上活動 乘坐玻璃底船 Glass Bottom Boat + Bradja Shandi Monument

早餐後，參觀 Bradja 山地紀念碑-巴厘島最大的紀念碑，建立於 1987 年，這碑描繪巴厘島歷史方面。然後，前往南灣水上活動區，這裡可供遊客大玩特玩的水上活動包括：水上摩托車，滑水，降落傘，香蕉船(水上活動全自費)。乘坐玻璃底船(指定自費)，其船底由玻璃或者其他透明材料製成，遊客可以在船上透過玻璃船底探索水線之下的奇妙的海洋世界，欣賞美麗的珊瑚及成群的熱帶魚。海龜島(指定自費)在巴厘島的南端，屬於南灣景區，據說這裡是東南亞最重要的海龜產卵和孵化的地方，也是瀕臨絕種的綠海龜和玳瑁的最為安全的繁殖天堂。島上還有一些「少數居民」，比如說大嘴鳥、蝙蝠、蟒蛇、蜥蜴等。這些動物都可以免費的合照，只要你有足夠的膽量就可以和這些動物親密接觸了。

酒店: Kuta Paradiso 或同級 (早/午/晚餐)

After breakfast, visit the Bradja Mountain Monument - the largest monument in Bali, established in 1987,

### 行程特色 Features:

- ◆ 景色如畫的水稻梯田和鄉村田園
- ◆ 雄偉壯觀的金塔馬尼火山
- ◆ 玻璃底船+海龜島、海神廟
- ◆ 安排享用地道風味餐
- ◆ 全程入住當地五星酒店，舒適怡人
- ◆ 專業英文或國語導遊服務
- ◆ picturesque rice terraces and rural countryside
- ◆ Majestic volcano Quinta Mani
- ◆ glass bottom boat + Turtle Island, Sea Temple
- ◆ arrange to enjoy the authentic flavor meal
- ◆ full stay local five-star hotel, comfortable and pleasant
- ◆ professional English or Mandarin tour guide service

which depicts the history of Bali. Then, head to the South Bay Waterfront Area, where you can enjoy water sports activities such as: water scooter, water skiing, parachute, banana boat (water activities at your own expense). Visitors can explore the wonderful sea world under the waterline through the glass bottom of the boat and enjoy the beautiful corals and clusters of tropical fish. Afterward, visit Turtle Island, which belongs to the South Bay Scenic Area. It is said to be the most important place for sea turtles to lay eggs and hatch in Southeast Asia.

(B/L/D)

### 5 巴厘島 → 原居地 Bali → Home

自由活動直到送往機場返回家園。(早餐)

Free time at leisure before heading to the airport for the returning flight. (B)

- 不含機票、旅遊保險 • 延住客人不安排送機
- 自費及服務費請在報名時一起付清
- 導遊會根據時間情況另外推薦一些特色節目，客人自願參加
- 需全程跟團；若中途離團，需加收離團費用每人每天 USD100，且門票等其他費用一律不退
- 本公司保留修改行程的權利，以便讓團體成行或順利完成計畫
- Fare Excludes: International air-fare, Travel Insurance
- Must arrive via International flight
- Designated Fee & Tour Guide tips need to pay together with Tour Fee.
- Must follow through the entire tour itinerary, US\$100/day will be collected if passenger decided to abandon tour; all collected fees are non-refundable.
- We reserve the right to alter the order of the itinerary according to actual situation